

# SEATTLE FORMOSAN CHRISTIAN CHURCH



2015 教會主題：「敬拜年」

建立合神心意的敬拜、健全三個會堂的建立

## Seattle Formosan Christian Church

333 NE 76th Street Tel: 206-522-8084  
Seattle, WA 98115 Fax: 206-522-7551

## First United Methodist Church

1934 108th Ave NE  
Bellevue, WA 98004

第一堂台語禮拜	First Worship Service in Taiwanese	10:00 am	SFCC
第二堂英語禮拜	Second Worship Service in English	10:30 am	SFCC
第三堂國語禮拜	Third Worship Service in Mandarin	03:30 pm	FUMC
主任牧師   鄭溢恩	Rev. Ian Cheng	425-623-2824	ian@seattlefcc.org
助理牧師   梁景涵	Pastor Jim Liang	206-384-1845	jim@seattlefcc.org

<http://www.seattlefcc.org>

主日學參加人數		禱告會參加人數	
Sunday School Attendance	5/31	Prayer Meetings Attendance	6/3
台語成人 Taiwanese Adult	N/A	週三教會 Wed. Church	10
英語成人 English Adult	10	週三東區 Wed. Eastside	11
國語成人 Mandarin Adult	N/A		
兒童 Children (TM+EM/MM)	8/3	總人數 Total	21
總人數 Total	21	下週目標 Next Week Goal	30
上週 Last Sunday 5/31	禮拜人數 Attendance	一般奉獻 General Offering	
台語堂 Taiwanese	85	3,406.00	
英語堂 English	39	1,018.00	
國語堂 Mandarin	29	1,144.00	

## 牧師室報告

---

從六月份起一連四個月全教會三堂的主日講台將同步有解經式的教導，全面性的從提摩太前後書中教導「教會」的各方面真理。希望大家一起學習、一起長進，能對教會生活該有的認識都能同步、同心，這是教會全面性、系統性基督徒培育的第一步。

### ✪ 教會禱告會

週三晚間 7:30 西雅圖區地點於**教會本堂**；東區地點於 **St. Peter 教會** (Bellevue - NE 8<sup>th</sup> & 172<sup>nd</sup>) 由教會牧職同工輪流帶領，牧師誠摯邀請兄弟及各團契小組負責同工踴躍參加。

### ✪ 下幾個月計劃事工, 節日

6/21 父親節

7/12 野外聯合禮拜：Seward Park, Shelter #3

7/17-19 愛之泉 (Ahava Fountain) 教會敬拜音樂事工培訓

8/2 執事提名

8/10-16 VBS 兒童暑期假期聖經學校

9/7 敬老節

9/5,12,19,26 親子講座

9/27 公佈執事候選人

10/2~4 秋季佈道會：李順長牧師 (東區及華大)

10/18 執事選舉

### 執事會崇拜組報告

---

1. 為配合今年的教會主題「敬拜年」崇拜組將舉辦「愛之泉 (Ahava Fountain) 教會敬拜音樂事工培訓」的講座，敬請預備心參加。日期：7/17~19，要參加的人請向明莉 (TM)、Isaac (MM、EM) 報名。
2. 下周將舉行聖禮典，請大家預備心來與主同守聖餐。
3. 崇拜愛的叮嚀：請提早預備心，迎見主面，儘量不要遲到早退。尊重聚會，善待他人和自己美好的安息日，崇拜時請關手機。

### 執事會教育組報告

---

台語成人主日學本週進度：撒母耳記下第 13 ~ 14 章

國語成人主日學本週進度：保羅神學：救贖論 3. 十字架的拯救

邀請大家午餐後參加成人主日學；讓我們在 神的話語上扎根，生命得建造！

## 執事會關懷組肢體關懷

---

1. 六月份生日兄弟姐妹名單：李時英，潘昱婷，洪俊昇，張慧容，戴壽美，李時洲，黃柏齡，溫大衛，羅良堂，顏智美，任浩汝，張志富，鄭溢恩。願上帝祝福他們生日快樂！名單如有漏列，請即告知關懷組執事。
  2. 請繼續為**有病痛的兄弟姐妹**康復代禱：陳忠厚牧師、黃陳娥姐妹、張教授、Mrs. Mary Christie (Bellevue High 數學老師)、黃麗華姊、劉牧師娘、敏珠姐、柏齡兄 (腦瘤治療)、王伯伯 (接受物理治療中)、王媽媽 (軟弱)、朱媽媽 (左腳無力)、方琪 (Angela Fu) 姐妹 (接受癌症化療)、蕊芬師母母親王伯母 (肺腺癌治療)、傅媽媽 (腳無力)。並請為在**臺灣有病痛的親人朋友**身體欠安代禱：Sandy 的父親、麗華姊的父母、榮泰兄的母親，求主施恩醫治，早日恢復健康。
- ✦ **Prayer Corner** 的設立是為**弟兄姐妹私人或緊急需要**而設立。會堂走廊設有代禱箱及表格，請將您的代禱事項填寫完後放入代禱箱，或者即時請 Prayer Corner 同工為您禱告。

## Announcement June 7<sup>th</sup>, 2015

### Pastoral Office

---

- ✦ **Church's Prayer Meeting Schedule** – every **Wed. evening 7:30**. Seattle area prayer meeting @ **church**; Eastside area prayer meeting @ **St. Peter church** (Bellevue – NE 8<sup>th</sup> & 172<sup>nd</sup>). Our church's pastoral staff will take turn to lead these prayer meetings. All fellowship / small group PICs, brothers and sisters are encouraged to join in this important ministry.
- ✦ **Prayer Items** from Wednesday Prayer Meeting:
1. Pray for opportunities, faith and courage to share the gospel with seekers.
  2. Pray for the upcoming Bible seminar by Rev Hsu. May more brothers & sisters attend and be blessed abundantly.
  3. Pray for College Fellowship's retreat in Cannon Beach, Oregon in mid-June. May they grow closer to each other and to God.
  4. Pray for Timothy Fellowship's retreat on 6/26-28. May their heart be opened and that they be blessed and edified.

### Deacon Board

---

**Planned events** for the next few months:

6/21 Father's Day

7/12: Outdoor service at Seward Park, baptism. Shelter #3

7/17-19 Ahava Fountain worship workshop

8/2 deacon nomination

8/10-16: VBS

9/7 Senior's Day

9/5,12,19,26: Parenting seminar  
9/27 deacon candidates announced  
10/2~4 Evangelical outreach, Eastside & UW  
10/18 deacon election

## **Worship**

---

1. If anyone in the EM has a heart to **serve**, whether on worship team or in any other capacity, please talk to **Pastor Jim, Karin Kuo or Pamela Huang**.
2. There will be a workshop on leading worship and how to worship 7/17-19. All are welcome to attend. Please sign up with Pamela Huang or Isaac Chang.

## **Education**

---

1. **EM Sunday School** is at 12:15pm after lunch. All are welcome to attend and study God's Word together and learn from one another. For more details, please talk to **Pastor Jim**.
2. 6/14 English SS topic.: Illumination and Interpretation

## **Serving**

---

1. City of Seattle no longer allows food and compostable paper. including food soiled pizza boxes, paper napkins and paper towels, in the garbage. Please observe the rule and **separate your garbage from the compostable**, otherwise we will be heavily fined.
2. We are looking for volunteers to help out with **VBS on 8/10-8/16**. If you have a heart for children and would like to help us rebuild the children's ministry, please contact Pastor Jim.
3. There is an opportunity to serve at **NW Harvest** this coming Saturday (6/13) from 3-5pm at their Kent Warehouse location. NW Harvest is one of the largest food banks in the region and provides food to hungry families. Please talk to Pastor Jim if you are available to serve.

# 第一堂台語主日禮拜程序

主後 2015 年 6 月 7 日  
June 7<sup>th</sup>, 2015

序	樂		司	琴
宣	召		敬拜讚美團	
敬拜讚美			敬拜讚美團	
牧	禱		鄭溢恩牧師	
讀	經	提前 1:3-11	司	會
講	道	抵擋異端	鄭溢恩牧師	
回應詩歌		#165 聖會獨一的地基	會	眾
奉	獻		會	眾
歡迎報告			司	會
頌	榮	#335	會	眾
祝	禱		鄭溢恩牧師	
阿	們	頌	會	眾
殿	樂		司	琴

## 講道大綱

題目：「抵擋異端」

經文：提摩太前書 1:3-11

1. 本於使命、抵擋異端 (vv. 3-4)

a.

b.

2. 出於愛心、抵擋異端 (vv. 5-11)

a.

b.

3. 我的回應

主題	教會		
6/7	鄭溢恩牧師	抵擋異端	提前 1:3-11
6/14	鄭溢恩牧師	打美好的仗	提前 1:12-19a
6/21	劉富敬牧師	應如何禱告	提前 2:1-7
6/28	吳保星牧師		

### 台語堂六月聖工分擔

崇拜組	6/7	6/14	6/21	6/28
司會	明豐	明豐	明豐	明豐
敬拜	Kai	聖歌隊	敬鳳	聖歌隊
司琴	陳志賢	陳志賢	陳志賢	陳志賢
招待	基安夫婦	基安夫婦	基安夫婦	基安夫婦
收奉獻	基安夫婦	基安夫婦	基安夫婦	基安夫婦
記奉獻	CR/Shihku	CR/Shihku	CR/Shihku	CR/Shihku

影音	炳彬/Scott	炳彬/Scott	炳彬/Scott	炳彬/Scott
華語翻譯	蕊芬	蕊芬	蕊芬	品紅

服事組	6/7	6/14	6/21	6/28
獻花	洪雪	Karin	Karin	
交通車	顏智美	顏智美	顏智美	顏智美
總務	Sammi/ Xueyan	Eva/ Tongxi	Sue Lin	TOFU
洗米	時英兄	時英兄	時英兄	時英兄
拿菜	Aleks	見真夫婦	御膳	御膳
送餐盤	徐榮泰	周純卉	御膳	Tim
盛菜 清垃圾	Waymaker	Waymaker	Waymaker	Waymaker
男廁所	Kai	CR	泰昌	David Shen
女廁所	周純卉	洪雪	周純卉	Sue Lin

### 兒童主日學

時間	課程
10:30 - 11:30	主日學課程
11:30	兒童送交家長

老師服事表	六月
學前班 幼兒班	老師：Riana 助教：雪燕/同希
小學班	老師：Peter